
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen 

Protokoll 2024.04.02	 18.10 - 19.55	  Bygdegården, Kinnarumma.


Närvaro:	 	 Michael Flodhag, Maria Erixon, Anita Pettersson,  Christina Appelkvist,    		
	 	 	 Jan-Åke Brorsson, Lars Hermansson och Bengt Sandell.


Förhinder:	 	 Eva Kindvall Vinkvist, Marie Larsson, Peter Karlsson	 


1. Öppnande	 	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.10.


2. Dagordning		 Förslag har varit utsänt och godkännes med kompletteringar.


3. Laget runt	 	 Kinnarumma -  Tipspromenader, den sista på söndag 7/4.  Ny värmepump 	
	 	 	 till hembygdsgården. Valborgsfirande.

	 	 	 

	 	 	 Seglora. Grillning genomförd vid Skärsjön. Vandring med Claes Ström som 	
	 	 	 guide. Bygdegården ”Musik där jag bor” 16.00-18.30 14/4.    	 	 	
	 	 	 Valborgsmässofirande 30/4.

	 	 	 

	 	 	 Rydboholm. Årsmöte planeras i maj.


	 	 	 Svaneholm -    Årsmöte genomfört 29/2. Planer på omklädnings”hus” och 	
	 	 	 ev. bastu vid Bogrydssjön diskuteras. Vårstädning 13/4. Senare i vår 	 	
	 	 	 planeras aktivi	tetsdag vid Bogrydssjön, underhållsarbete vid badplatsen, 	
	 	 	 målning av linjer på basketplanen och en grillkväll vid Svanäng.


	 	 	 

5. Lovpeng	 	 Michael informerar om under våren fattade delegationsbeslut.	 

	 	 	 vBytes		 	 transbot/pysselevent	 	 5000:-	 	 	 	
	 	 	 Föräldraföreningen	 äggjakt	 	 	 3000:-	 

	 	 	 Seglora byalag 	 grillning vid Skärsjö 	 	 2000:-


	 	 	 

 6. Projektansökan	 Inga-Lill Nilsson m.fl. från kyrkan där man vill utveckla Rydboholms kyrka till 
	 	 	 en kulturell mötesplats.


	 	 	 Ortsrådet beslutar att godkänna ansökan och bidra med sökta 5000:- .


7. Konst i Viskafors	 Lars Gustaf Andersson söker kontakt för samverkan kring konstverksamhet 	
	 	 	 i Viskafors. Maria följer upp kontakten.


8. Vad händer i bageriet	 Fråga ställs om möjligheten att disponera bagerilokalen. Jan Åke 		
	 	 	 följer upp frågan.


9.   Möte med de andra ortsråden 	 Maria, Jan-Åke och, om möjligt, Eva representerar 		 	
	 	 	 Viskaforsbygdens ortsråd vid möte den 24/4.10.


10. Unga i Viskafors	 Föräldraföreningens enkät till år F-9 har genomförts, men är inte 	 	 	
	 	 	 sammanställd och analyserad. Ortsrådet är intresserat av att medverka i 		
	 	 	 detta.	 Fortsatt diskussion kring möjliga åtgärder. Mot bakgrund av 	 	
	 	 	 Välfärdsbokslutet finns skäl att överväga en satsning på barn och unga i 		
	 	 	 Svaneholm. 


	 	 	 Idéer från diskussionen kring Heitis ansökan tas fram. Jan-Åke talar med 		
	 	 	 Kristina Nyberg Smahel och samverkar med Heiti.

	 	 	 En heldag för ”workshop” med ortsrådets medlemmar och andra 		 	
	 	 	 intressenter planeras till tidig höst.




11. Kassörens rapport	 Jan Åke redovisar utbetalningar för lovpeng.

	 	 	 250.000 :-  har inkommit från ortsrådsmiljonen. Ytterligare faktureringar om 	
	 	 	 sammantaget 115 000:- tillkommer. Behållningen är 583 000:- .


	 	 	 Ortsrådet beslutar att binda 300 000:-  på 12-månaders fasträntekonto tilll 	
	 	 	 3,75 % ränta.


 

12. Delegation		 Ortsrådet beslutar uppdra åt ordföranden att utforma och underteckna      	
	 	 	 anställningsavtal med Maria för 2024.


13. Vad händer vid Storsjön	 Ortsrådet beslutar be Peter undersöka vem som beslutat om staket, 	
	 	 	 möjligen för att stänga ute husbilar, och varför.


14. Revisor	 	 En revisorspost är vakant sedan förslag saknats på årsmötet. Nu har en 	 	
	 	 	 person anmält sig vara beredd att åta sig uppdrag.

	 	 	 Byalaget beslutar förmedla detta till valberedningen och att förbereda ett 		
	 	 	 extra årsmöte tidig höst.


15. Kommande möten	 Kommande möten blir 6/5 på Svanehov och 3/6 i Seglora.


16 Avslutande		 Mötet avslutas 19.55.


Svaneholm 24.04.02


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag



